
Z Á P I S N I C A 
 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 8. decembra 2016 

 

Zasadnutie zahájené o 18,01 hod. 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Návrh rozpočtu na rok 2017 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu na rok 2017 

6. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

7. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Dojč 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na 1. polrok 2017 

9. Spoločný obecný úrad – zmena úradovne 

10. Rôzne – žiadosť o odkúpenie obecného pozemku H. Hajlová 

11. Informácia o činnosti starostky 

12. Diskusia 

13. Uznesenia 

14. Záver 

 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci:  

 Mgr. Zuzana Macková 

 Ing. Pavol Zich 

 Bc. Júlia Kozánková 

 JUDr. Antónia Mikulíková 

 Ing. Peter Orság 

 Bc. Martina Gajarová 

 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Ing. Andrej Vician, Katarína Čelústková, Ing. Svetlana Šefčíková 

Prítomných:  6 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 11. zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Príchod poslankyne Ing. Šefčíkovej o 18:04 hod. 

Prítomných poslancov: 7 

 



Návrh uznesenia č. 111/2016/UobZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 10. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie: 

Prítomných:  7      za:   7       proti: 0          zdržali sa: 0 

 

Starostka navrhuje zapisovateľku Klaudiu Habovú a overovateľov – Peter Orság, Júlia 

Kozánková.  

 

Návrh uznesenia č. 112/2016/UobZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka,  Peter Orság,  Júlia 

Kozánková– overovatelia  

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za: 7         proti:   0        zdržali sa: 0 

 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka predkladá plnenia uznesení z minulých zastupiteľstiev. Konštatovala, že sa schvaľovali 

VZN-ka, prevod pozemku pre firmu ST Development, zmena rozpočtu, brala sa na vedomie 

kanalizácia, doplnili sa uznesenia. 

 

Návrh uznesenia č. 113/2016/UobZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

 plnenie uznesení z predchádzajúceho Obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Prítomných:  7      za: 7         proti: 0          zdržali sa: 0 

 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 
Starostka navrhuje členov návrhovej komisie – Svetlana Šefčíková, Martina Gajarová 

 

Návrh uznesenia č. 114/2016/UobZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Svetlana Šefčíková, Martina Gajarová  

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za:    7      proti:   0        zdržali sa: 0 

 

 

4. bod programu: Návrh rozpočtu na rok 2017 

Starostka dáva slovo ekonómke. Slečna Hovančíková konštatuje, že návrh rozpočtu bol včas 

a riadne zverejnený a pre jednaný na finančnej komisii. Zapracovávala sa jedna zmena v kap. 

výdavkoch položka projektová dokumentácia vo výške 1.500,00 € (cestná doprava). Hovorí, že 

bežné príjmy sú naplánované na 765.362,00 €, kapitálové príjmy 0,00 €, príjmové finanč. 

operácie 3.1500,00 €. Celkové príjmy na rok 2017 vo výške 768.512,00 €. Kapitálové výdavky vo 

výške 4.000,00 € a výdavkové finanč. operácie vo výške 0,00 €. Celkové rozpočtované výdavky 

na rok 2017 vo výške 723.172,69 €. 



5. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu na rok 2017 

Hlavný kontrolór predkladá stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2017 zastupiteľstvu. Konštatuje, 

že je spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách. Výsledok hospodárenia je 

zostavený ako prebytkový, plánovaný prebytok na rok 2017 je výške 46.839,31 €. Zároveň 

odporúča schváliť zastupiteľstvu bez výhrad.  

 

Návrh uznesenia č. 115/2016/UobZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Dojč na rok 2017 

Hlasovanie: 

Prítomných:   7     za:   7       proti:  0         zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 116/2016/UobZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

Návrh rozpočtu obce Dojč na rok  2017 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za:  7        proti:  0         zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 117/2016/UobZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

Návrh rozpočtu obce Dojč na roky  2018 a 2019 

Hlasovanie: 

Prítomných:   7     za:   7       proti:    0       zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 118/2016/UobZ 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

Zostavenie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za: 7         proti:     0      zdržali sa: 0 

 

 

6. bod programu: Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

Starostka dáva slovo slečne Hovančíkovej. Konštatuje, že zmena rozpočtu sa riešila na finančnej 

komisii. Zvyšovali sa daňové príjmy na 444.575,00 €, príjmy z podnikania na 15.100,00 €, 

administratívne poplatky na 13.595,00 €, iné nedaňové príjmy na 7.400,00 €, granty a transfery na 

342.250,00 €, príjmy ZŠ s MŠ vo výške 16.200,41 €, ktoré sa premietnu do výdavkoch. Bežné 

príjmy sú vo výške 866.580,41 €. Kapitálové príjmy sa navýšili o predaj pozemku p. Harnošovi 

čiže kap. príjmy vo výške 658.859,00 €, príjmové finančné operácie sa navýšili o finančnú 

zábezpeku na byt, čiže príjmové finanč. operácie vo výške 45.311,00 €. Celkové rozpočtované 

príjmy vo výške 1.570.750,41 €. Bežné výdavky – kapitola Ocú sa navýšila na 157.750,00 €, 

matrika 1.898,82 €, VPP 15.580,70 €, nakladanie s odpadmi na 2.500,00 €, KD 18.270,00 €, 
náboženské služby na 750,00 €, kapitola staroba sa zvýšila na 20.830,00 €, rodina a deti na 616,60 

€ (vratka školské pomôcky), výdavky ZŠ vo výške 484.182,85 €. Bežné výdavky vo výške 

781.999,97 €, v kap. výdavkoch bol iba presun 1.000,00 € stratégia MAZ Záhorie, kapitálové 

výdavky vo výške 605.254,00 €, výdavkové finančné operácie 121.996,00 €. Celkové 

rozpočtované výdavky vo výške 1.509.249,97 €. Výsledok hospodárenia je vo výške 61.500,44 €.  

 



Návrh uznesenia č. 119/2016/UobZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Navrhovanú 7. zmenu  rozpočtu obce na rok 2016 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za: 7         proti:           zdržali sa:  

 

Starostka hovorí, že do konca roka treba robiť ešte nejaké úpravy a aby nemuselo zasadať 

zastupiteľstvo, schválilo by sa uznesenie na presun finanč. prostriedkov v rámci rozpočtu na rok 

2016, tým že sa nebudú meniť celkové príjmy a výdavky. 

  

Návrh uznesenia č. 120/2016/UobZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje  

presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu na rok 2016, pričom sa nebudú 

meniť celkové príjmy a celkové výdaje, rozpočtovým opatrením starostky obce 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za:  7        proti:   0        zdržali sa: 0 

 

 

7. bod programu: Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Dojč 

Starostka konštatuje, že nám chýba dokument Zásady hospodárenia s finanč. prostriedkami obce 

Dojč. Tieto zásady boli zverejnené na webovej stránke, riešili sa tam kozmetické úpravy. 

Vyhodila sa príspevková organizácia, finančné oddelenie sa nahradzovalo ekonómkou, pri 

rozpočtových organizáciách sa riešilo poskytovanie údajov, úprava rozpočtu, skutočné plnenie 

rozpočtu. Zadefinovali sme termíny dokedy odovzdať potrebné dokumenty na obec od ZŠ.  

Riešilo sa tam opatrenie, či starostka môže schvaľovať zmenu rozpočtu alebo len presun v rámci 

celého rozpočtu. Ing. Šefčíková navrhla, aby starostka mala oprávnenie iba v rámci bežných 

príjmov a výdavkov. Zásady hospodárenia viď. v prílohe zápisnice.  

 

Návrh uznesenia č. 121/2016/UobZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Dojč 

Hlasovanie: 

Prítomných:   7     za:  7        proti:  0         zdržali sa: 0 

 

 

8. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na 1. polrok 2017 

Starostka dáva slovo hlavnému kontrolórovi. Ing. Frndalovics konštatuje, že plán bol zverejnený 

ale ešte nemá dokončenú kontrolu za rok 2015 predbežnú finančnú kontrolu. Plán kontrolnej 

činnosti sa nachádza v prílohe zápisnice.  

Starostka informuje, že rokovala so ZŠ s MŠ, chceli sme vedieť čerpanie príjmov ŠJ, ŠKD a MŠ. 

Objednal sa nábytok do ŠJ, prišla požiadavka na odmeny do ŠJ, starostka doplnila odmeny pre 

MŠ a ŠKD. Riaditeľ ZŠ s MŠ im to v novembrovej výplate nevyplatil. Preto navrhuje kontrolu 

mzdového hospodárenia v škole v rámci originálok pre hlavného kontrolóra.  

 

Návrh uznesenia č. 122/2016/UobZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok roku 2017 



Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za:  7        proti:     0      zdržali sa: 0 

 

 

9. bod programu: Spoločný obecný úrad – zmena úradovne 

Starostka hovorí, že ako pani Múčková odišla zo stavebného úradu v Senici, máme sťažené 

podmienky. S pánom Plankom sa ťažko komunikuje a rozhodla sa, že odídeme zo Senice 

a pôjdeme do Borského Mikuláša, majú kapacity. Zistila, že v zmluve so Senicou je polročná 

výpovedná lehota, tak dá návrh na výpoveď dohodou. Len je potrebné uznesenie od nás a od 

Borského Mikuláša. Pán primátor s tým nemá problém. Musia to aj oni schváliť na zastupiteľstve. 

Starostka informuje, že všetky doklady budú nosiť obyvatelia na Obecný úrad do Dojča a nie do 

Borského Mikuláša. My budeme vyberať poplatky od občanov.  

 

Návrh uznesenia č. 123/2016/UobZ 

ObZ v Dojči súhlasí 

S ukončení zmluvy o zriadení Spoločného obecného úradu v Senici zo dňa 07.01.2003 dohodou. 

Hlasovanie: 

Prítomných:  7      za:  7        proti:  0         zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 124/2016/UobZ 

ObZ v Dojči súhlasí 

S uzatvorením zmluvy o pristúpení do Spoločného obecného úradu v Borskom Mikuláši. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za:   7       proti:  0         zdržali sa: 0 

 

 

10. bod programu: Rôzne 

 – žiadosť o odkúpenie obecného pozemku H. Hajlová 

Na obec prišla žiadosť od p. Hildy Hajlovej, ohľadom odkúpenia obecného pozemku. Dáva si do 

poriadku svoj pozemok, zistila, že hospodárska budova je na obecnej parcele. Je vo výmere 11 

m2, starostka navrhuje, aby sa jej to schválilo za rovnakých podmienok ako p. Harnošovi.  

 

Návrh uznesenia č. 125/2016/UobZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

predaj obecného pozemku o výmere 11 m2 novoutvorenej parc. č. 151/19 v k.ú. Dojč podľa 

geometrického plánu č. 98/2016 v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov priamym predajom podľa § 9a ods. 8 písm. b), za cenu 5,18 €/m2 Hilde 

Hajlovej, Štefánikova 725/16, Senica ako pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve 

nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný 

celok so stavbou. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za: 7         proti:  0         zdržali sa: 0 

- žiadosť na účinkovanie kolotočov od p. Faltýnka na hody 2017 

Na obec prišla žiadosť od pána Faltýnka na hody 2017 na účinkovanie kolotočov. 

 

Návrh uznesenia č. 126/2016/UobZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 



s účinkovaním kolotočov Faltýnka na hody 2017. 

Hlasovanie: 

Prítomných:  7      za: 7         proti:   0        zdržali sa: 0 

 

 

- žiadosť o mimoriadnu dotáciu od Farského úradu Dojč 

Farský úrad Dojč požiadal o dotáciu na vitráž okien v kostole vo výške 600,00 €. Hlavný 

kontrolór má pripomienku, že v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách, obec nemôže 

zveľaďovať cudzí majetok a poskytnutie dotácie pre Farský úrad je zveľaďovaním majetku cirkvi. 

 

Návrh uznesenia č. 127/2016/UobZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí 
S poskytnutím mimoriadnej dotácie farskému úradu v Dojči na úhradu opravy vitrážového okna 

v hodnote 600,00 € v kostole Všetkých Svätých v Dojči, mimoriadna dotácie sa poskytuje 

z dôvodu zachovania národnej kultúrnej pamiatky v obci. 

Hlasovanie: 

Prítomných:  7      za: 7         proti:   0        zdržali sa: 0 

 

 

Prišla žiadosť o dotáciu od TJ Družstevník Dojč, starostka konštatuje, že bude zapracovaná 

v rozpočte na rok 2017.  

 

MVDr. Kubík priniesol dnes na úrad návrh ohľadom usporiadania „hodov 2017“. Starostka 

hovorí, že tento návrh bude riešiť kultúrna komisia. Návrh viď. v prílohe zápisnice.  

 

Starostka podáva informáciu, že prišla žiadosť od p. Eleny Masarykovej o odkúpenie obecného 

pozemku na základe schváleného uznesenia. Starostka číta uznesenie z roku 2015 a hovorí, že sa 

žiadosť neschválila ale brala iba na vedomie. Touto žiadosťou sa bude zastupiteľstvo ešte 

zaoberať.  

 

Starostka číta prehľad úhrad dani za rok 2016: 

Predpis DzN 70.815,36 € - úhrada 63.217,50 € čiže nedoplatky vo výške 7.599,62 € čo je 10,73 % 

Predpis TKO 22.380,71 € - úhrada 20.579,82 čiže nedoplatky vo výške 1.804,06 € čo je 8,04 % 

Predpis PES 1.384,90 € - úhrada 1.278,50 € čiže nedoplatky vo výške 106,40 € čo je 7,68 %.  

 

 

11. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

- riešilo sa kúrenie v MŠ (revízie, vyškolenie nového kuriča p. Línka) 

- zmluva s BVS  o prevádzkovaní kanalizačnej siete 

- obecné noviny sa vydali 

- verejné obstarávanie na zariadenie pre seniorov 

- Spoločný obecný úrad – úradovne 

- kolaudačné konania – p. Harnoš, p. Čelústka, p. Cintula 

- stavebné konanie u Tibora Kozánka 

- dopĺňali sa doklady na environmentálny fond 

- 30.11. cvičný poplach, že je havarijný poplach  

- stánky na vianočnú dedinu, Mikuláš 



- verejné vyhláška – parkovisko Lucia Jankovičová 

- s JUDr. Mikulíkovou riešili mladého podnikateľa  

- zmeny a doplnky ÚPN obce Dojč 

- prieskum trhu – dopravný projekt 

- zajtra stretnutie s riaditeľkou detského domova v Holíči, chceli by kúpiť 2 pozemky pre profi 

rodiny 

 

Návrh uznesenia č. 128/2016/UobZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu o starostky o jej činnosti v období od 16.11. do 7.12.2016 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7       za:  7        proti: 0          zdržali sa: 0 

 

 

12. bod programu: Diskusia 

Padla otázka ohľadom domu pre seniorov, starostka hovorí, že výberové konanie by malo byť do 

konca decembra 2016, do štvrťroka treba podať žiadosť na ŠFRB a mierne sa nám to natiahne. 

JUDr. Mikulíková otázku ohľadom pokračovania kanalizácie. Starostka konštatuje, že žiadosť je 

podaná na Environmentálnom fonde. Novými žiadosťami sa budú zaoberať až v januári.  

Mgr. Macková prosí či by sa kontajner na papier a šatstvo pri kostole nedal inde presunúť. 

Starostka je to v riešení. 

 

 

13. Uznesenia 

Poslankyňa Gajarová číta uznesenia.  

 

 

14. Záver 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie ukončené o 20:15 hod.  

Najbližšie stretnutie bude 20.01.2017. Starostka ďakuje za spoluprácu a želá príjemné vianočné 

sviatky a nový rok.  

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Peter Orság ................................................................................. 

 

                        

                       Júlia Kozánková ................................................................................

 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová    ................................................................................ 

 


